

شركة الإقبال للإستثمار معم EICO AI - Eqbal Investment Co. هم

التاريخ Date: 13/5/2020 الرقم .42/9/3:Ref

تموذج رقم (2-9)(9-2) Farm No.

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange

السادة / هيئة الأوراق المالية - المحترمين السادة / بورصة عمان - المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،

الموضوع المعلومات الجوهرية الاخرىSubject: Other Material Information

Pursuant to Instruction of Issuing Companies Disclosure. Accounting, and Standards, We would like to inform you that in the Board meeting No (146) held through visual and audio means on May 13th, the Board considered a revised acquisition offer that was received from the Board of United Brands of Shisha Bidco Limited pursuant to the letter dated 12th May 2020 thereby revising the price offered to acquire the entire share capital of the Company in accordance with Article (222.b) of the instead of the previous price of JD (16) per share.

إشارة الى تعليمات الإقصاح والمعايير المحاميية الصادرة عن مجلس مفوضى هيئة الأوراق المالية، نرجو اعلامكم بان مجلس ادارة شركة الإقبال للاستثمار قد ناقش في اجتماعه رقم (146) المنعقد عبر وسائل الاتصال المرئى والمسموع بتاريخ 2020/5/13 العرض المعدل المرسل من قبل مجلس ادارة شركة يونايند براندز أرف شيشا بيدكو لمتد بموجب الكتاب المؤرخ في 2020/5/12 ومضمونه تعديل السعر المعروض لشراء التملك كامل أسهم مساهمي شركة الاقبال للاستثمار وفقاً لأحكام المادة (222/ب) من (12) Companies law, to be in an amount of JD (12) قانون الشركات، بحيث أصبح سعر التماك المعدل المعروض بواقع (12) دينار بدلاً من السعر السابق البالغ (16) دينار للسهم الواحد.

After consideration, in light of that the matter of discussing and resolving upon this revised offer falls within the jurisdiction of the general assembly in an extra-ordinary meeting in accordance with Articles (172) and (222.b) of the Company's Law, and given that the Board finds that enabling the shareholders to decide on this matter (whether by accepting or rejecting) requires the Board to call for the general assembly to convene in an extra-ordinary meeting, and having reached to a consensus among the

وبعد المناقشة، وفي ضموء أن اتخاذ القرار بشأن هذا العرض المعدل يقع ضمن اختصاص الهيئة العامة للمساهمين في اجتماع غير عادي عملاً بأحكام المانتين (172) و (222/ب) من قانون الشركات، وحيث يجد مجلس الإدارة أن تمكين المساهمين من البت في هذا العرض (سبواءاً بالرفض او القبول) يتطلب من المجلس أن يقوم بإجراء الدعوة لعقد هيئة عامة للمساهمين في اجتماع غير عادى، وبعد أن اجمع المجلس على أن

شركية الإقبيال للإستثميار مهم EICO Al - Eqbal Investment Co, pr.c.)

Board that inviting the general assembly to convene to resolve upon this revised offer shall in no case be construed as a recommendation by the Board in relation to this revised offer, the Board has resolved the following by the majority vote of directors present at the meeting:

اجراء الدعوة لعقد اجتماع هيئة عامة لأغراض البت في هذا العرض المعدل لا يفسر بأي حال من الأحوال على أنه توصية من المجلس بخصوص هذا العرض المعدل، فقد قرر مجلس الادارة بأغلبية الأعضاء الحاضرين ما يلى:

- Invite the general assembly of the Company to convene in an ordinary general meeting, and authorize the Chairman to determine the agenda items.
- دعوة الهيئة العامة لشركة الاقبال للاستثمار للانعقاد في اجتماع عادي، وتقويض رئيس المجلس بتحديد بنود جدول الاعمال.
- 2. Invite the general assembly of the Company to convene in an extra-ordinary general meeting in order to discuss and resolve upon the revised offer made by United Brands of Shisha Bidco Limited on 12 May 2020 for acquiring the entire share capital of the Company in consideration of an acquisition price of JD (12) per share in accordance with Article (222.b) of the Companies law.
- 2) دعوة الهيئة العامة لشركة الاقبال للاستثمار للانعقاد في اجتماع غير عادي وبتلك للنظر واتخاذ القرار بشان العرض المعنل المقدم من قبل شركة يونايند براندز أوف شيشا بيدكو لمئة United Brands يستاريخ of Shisha Bidco Limited) ويستاريخ كامل أسهم الشركة بسعر يبلغ (12) دينار للسهم الواحد حسب احكام المادة ٢٢٢(ب) من قانون الشركات.
- 3. Authorize the Chairman to proceed in the procedures necessary to procure the consent of the Minister of Industry, Trade and Supply for holding both the ordinary and the extra-ordinary meetings in accordance with the requirements set out in Defense Order No (5) For the Year 2020 and the Procedures for regulating General Assembly and Board of Director meetings issued by the Minister of Industry, Trade and Supply under number (CC/91/25069) dated 9 April 2020.
- (3) تقويض السيد رئيس مجلس الإدارة في السير في إجراءات الحصول على موافقة معالى وزير الصناعة والتجارة والتموين على عقد اجتماعي الهيئة العامة العادي وغير العادي وذلك وفقاً المتطلبات القانونية المتصــوص عليها في أمر الدفاع رقم (5) لسنة المتصــوس عليها في أمر الدفاع رقم (5) لسنة العامة ومجالس الإدارة الصـــادرة عن معالى وإير العامة ومجالس الإدارة الصــادرة عن معالى وإير الصــناعـة والتجارة والتموين بالرقم (م
- 4. Notify the Companies Control Department, the Amman Stock Exchange, the Security Commission and the Securities Depository Center of the resolutions passed in this meeting.
- 4) إعلام السادة دائرة مراقبة الشركات وبورصة عمان وهيئة الاوراق المالية ومركز ايداع الاوراق المالية بالقرارات المتخذة في هذا الاجتماع.

شركـة الإقبـال للإستامـار مهم Al - Eqbal Investment Co. (PLG)

Yours Sincerely,

MilSt

Manuel Stotz

Chairman

والهلول واقر الاحترام ،،

مانوبل شتوتز

رئيس مجلس الإدارة

- نسخة الملف.

- تسخة الدائرة المالية،